
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren
Transportministeren

Dato: 29. marts 2022

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål AN
Vil ministrene redegøre for, hvorvidt miljøundersøgelserne i forbindelse med Lynetteholm
projektet og klapningen af slam i Køge Bugt har taget højde for en samlet miljøpåvirkning 
af bugten fra også andre miljøpåvirkende aktiviteter i området, herunder f.eks. opsætning 
af vindmøller, kabelnedgravning, udledning af spildevand m.v. Hvis dette ikke er tilfældet, 
vil ministrene så foranledige sådan en samlet miljøundersøgelse? Vil miljøministeren 
redegøre for den nuværende og den forventede fremtidige miljøtilstand i Køge Bugt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Jensen (V).

På udvalgets vegne
René Christensen
formand

1/1

Offentligt
(Omtryk - 07-04-2022 - Ændret ordlyd) MOF Alm.del - Samrådsspørgsmål AN

Miljø- og Fødevareudvalget 2021-22


